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1. Inledning  
 

 

 
I verksamhetsplanens inledning står det att vi vill bedriva en verksamhet så 
att den utvecklar människor positivt såväl fysiskt och psykiskt som socialt och 
kulturellt. Idrotten ska ständigt utvecklas och förbättras, den ska gynna 
integration och gemenskap. 

Nedan beskrivs det vi gjort under året som har varit något annorlunda på 
grund av den pågående pandemin. 
 

 

2. Ledning och samordning 
 
2.1 Styrelsen 
 

 

 Styrelsen har bestått av: 
 
Timo Stegemann (ordförande)  
Jerry Sjögren(ledamot) 
Linn Wangerås, (kassör) 
Johnny Sundling (sekreterare) 
Roger Berndtsson (ledamot) 
Pia Brunberg (ledamot) 
Sofia Johansson (ledamot) 
 
Inom styrelsen har vi olika ansvarsområden: 
 
Linn har ansvar för ekonomifrågor 
Jerry har varit ansvarig för marknad och sponsorer 
Roger ansvarar för anläggnings- och personalfrågor 
Sofia ansvarar för festkommittén, kiosk och arrangemang.  
Johnny har varit ansvarig för ungdomssektionen. 
Pia har varit utbildningsansvarig och skött kontakten med SISU. 
Timo har ansvar för kontakt med fotbollsförbund, kommun samt ansvarig för 
bidragsansökan. 
 
Totalt har 11 styrelsemöten hållits under året. 
 
Föreningens revisorer har varit Liselott Lycke samt Caroline Vik. 

 

   
 2.2 Fotbollssektionen 

 
Se separat verksamhetsberättelse. 
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 2.3 Ungdomssektionen 
 

Under året har ungdomssektionen varit vilande pga. covid-restriktionerna.   

Lagen har haft aktiviteter såsom träningar, matcher och cuper som trots en 
ansträngd situation som varit pga. restriktionerna.  

Lagen har spelat matcher med blandade resultat. Lagen har även deltagit i 
cuper.  

Våra ungdomslag har hjälpt till vid seniormatcher, vilket fungerar jättebra.  

Alla lag har bidragit med lotteriförsäljningen. 

Vi tackar alla ungdomar, ledare, föräldrar och supportrar för den gångna 
säsongen och hoppas på ett nytt underbart fotbollsår 2022. 
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             2.4 Ekonomi 

 
             Se separat redovisning. 
 
             2.5 Personal 

 
             Roger håller möten med anställd vaktmästare Stefan, då går man igenom vad som skall göras  
             framöver. Dessutom diskuteras personalfrågor. 
             2.6 Anläggningar 

 
             LNIK har 2 st anläggningar, Tingevi i Lödöse samt Alevi i Nygård. 

Under 2021 har vi utifrån vår underhållsplan renoverat och underhållit båda dessa, genom ett aktivt 
arbete från vår anläggnings grupp samt tillsammans med våra medlemmar. 
 
På Tingevi har det mest handlat om ommålning av våra byggnader, eftersom vi strävar efter att få 
en mer enhetlighet på våra byggnader rent kulörmässigt. 
Vi har även flyttat förrådet för vår gräsklippare, allt för att underlätta för vår vaktmästare. 
 
På Alevi har vi också fortsatt vår strävan efter att nå en enhetlighet färg på våra byggnader. 
Under 2021 målade vi om kiosken utvändigt samt att vi har påbörjat renovering av taket ovanför 
serveringen, detta arbete kommer att slutföras under 2022. 
 
Vi har även under 2021 påbörjat ommålning av vår klubbstuga, där är båda långsidorna ommålade 
och vi planerar att måla om gavlarna under 2022. 
 
Under många år ar vi haft en relativt tråkig och intetsägande entré till Alevi, men under 2021 
lyckades vi att återskapa den tidigare placeringen av entrén. 
Genom detta arbete har vi fått en riktigt välkomnade entré, där vi numera har både ett rum för vår 
speaker samt ett rum för biljettförsäljning, detta tycker vi har blivit ett lyft för hela anläggningen och 
mer välkomnade för publiken men även för våra spelare. 
 
Vi har även renoverat i vårt garage, genom att sätta upp hyllsystem för att vi skall kunna hålla en 
god och trivsam ordning på vår anläggning. 
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             2.7 Marknad 

 
             LNIK Marknad skapas från att tidigare har varit en uppgift som delats av spelare, styrelse m fl  
 

Förmånshäfte för medlemmar tas fram som ett pilotprojekt med en omslutning om ett 30-tal lokala 
företagare. Vi har arbetat för att få ihop en ny marknadsgrupp inför 2022 och framåt som besitter 
rätt kompetens för uppgiften. 
 
Marknadsgruppen har arbetat aktivt för att ge befintliga partners mer exponering, främst i sociala 
medier och rapportering inför och efter match. 
 
Under hösten har vi knutit nya partners till oss på en hög nivå, arbetat för att förbättra nuvarande 
avtal inför kommande utmaningar, samt hittat en bra och kostnadseffektiv lösning när det gäller 
bussbolag för bortamatcher. 
 
Vi har skapat nya exponeringsmöjligheter kring den nya digitala resultattavlan på Alevi 
införkommande säsong. 
 
Utöver detta har vi även arbetat med våra medier och förbättrat kvalitén i hur vi presenterar 
klubben, samt arbetat för att hitta en röd tråd i vår marknadsföring. 
 
Ur Marknadsgruppen har två nya grupper skapats; Mediagruppen och Medlemsgruppen. 
Medlemsgruppen har fått ett tydligt syfte i arbetet med att attrahera nya medlemmar och förvalta 
befintliga medlemmars intressen, samt städa medlemsregister och skapa förutsättningar för 
framtiden. 
 
Mediagruppen har arbetat aktivt och tagit fram en ny grafisk profil och i nära samarbete med våra 
lag skapat content i sociala medier och på hemsida. Vår podcast Mot Nya Mål har lanserats och vi 
har planlagt 2022 på ett bra sätt. 

. 
             2.8 Arrangemang 

 
             Festkommittén har bestått av: 
 
             - Sofia J 
             - Jessica J 
             - Elina J 
             - Andreas J 
             - Wilma K 
             - Emil A 
             Matcharrangemang har tagits hand om av: 
             - Sofia J, kiosk 
             - Kalle K, entré 

I början av december hölls en mycket lyckad årsfest på Alegården där närmare hundratalet 
personer deltog.  
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3. Prioriterade utvecklingsområden 
 
3.1 Ekonomi 
 

 Ekonomin är under kontroll, men som vanligt behövs mer resurser. 
Kommunens ekonomibesparingsprogram som kommer att innebära att föreningen får ta 
25% av kostnaderna för Alevi och Tingevi när det gäller el och VA samt hela kostnaden för 
sophämtning, innebär väsentligt ökade kostnader. 
Se mer under punkt 8 
 

               3.2 Vision Heden 
 

Under 2021 har LNIK även påbörjat någonting som vi kallar Vision Heden. 
Detta innebär att vi har en önskan att skapa bättre förutsättningar för våra spelare och ledare, att 
bedriva vår verksamhet under vintersäsongen. Vår målsättning är att avyttra Tingevi och 
därigenom kunna bygga en konstgräsplan på Heden i Lödöse. 
Detta arbete är en längre process, men vi känner en stor tillförsikt och vi har kommit relativt långt i 
denna process. 
Bygglovsansökan är inlämnad samt att kontakt med 2-3 olika entreprenörer har tagits som är 
spekulanter på att köpa Tingevi. 

 
               3.3 Organisation  
 

I takt med att föreningen växer så behöver organisationen ses över och under 2022 kommer 
detta vara ett prioriterat område.  
 

               3.4 Användande av våra anläggningar  
 

Under säsongen 2022 kommer seniorverksamheten för både damer och herrar när det gäller 
matcher och träningar att ske på Alevi. Ungdomsverksamheten kommer att hålla till på Tingevi 
Detta tror vi kommer att ge fördelar både organisatoriskt och ekonomiskt. Vi kan se vissa 
utmaningar i början när det gäller logistiken, men tror att med lite god vilja kommer detta att kunna 
hanteras på ett bra sätt. 
 

 
4. Evenemang 

 
 På grund av den pågående pandemin har inga evenemang varit möjliga att genomföra. 

 
5. Utbildning 

 
 Inga utbildningsaktiviteter har hållits under året som gått. 

 
6. Verksamhet 

 
6.1 Herrar 
 
Målet var att herrarnas A-lag skulle gå upp i division 5, vilket också lyckades efter en mycket 
imponerande serieseger i div 6 Vara. 
Serien genomfördes som en enkelserie. 
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6.2 Damer 
 

                 Målet för damernas A-lag var att hålla sig kvar i division 1 vilket de gjorde. De kom på 
                 en fin 6:e plats i Division 1 Norra Götaland. 
 

  Målet för damernas U-lag var att etablera sig i övre halvan av sin Div 3 serie, vilket de efter en fin      
  säsong lyckades med.  

 
                 Serierna genomfördes som enkelserier. 
 
               6.3 Ungdomsverksamheten 
 

Vi har haft lag i åldersgrupperna P-06/07, P-09, F-09, P-10/11, P-12, P-13 P-14, F-11/12. 
Dessutom har det under hösten startats en boll och lek grupp. P-06/07 har under året haft ett bra 
samarbete med Skepplanda BTK. 

 
               6.4 Matcher och träningar 
 
               Matcher och träningar har fortsatt att spelas i både Lödöse och Nygård. Dessutom 
               har Strömsvallen använts under försäsongen samt när gräsplanerna varit olämpliga för spel.  
               Dessutom hölls träningar i Tingbergshallen (skolans gympasal), Fuxernaskolan i Lilla Edet samt  
               Strömshallen på Ström. 
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7. Projekt 
 

              Prioriterade projektområden: 
 

- Vision Heden (se punkt 3.2 ovan) 
- Jobba för ny inomhushall (vilket givetvis får samordnas med kommunens planer för Lödöse) 

 
8. Finansiering 

 
8.1 Medlemsavgifter 
 

               2021 hade föreningen 310 betalande medlemmar. 
               Medlemsavgift, träningsavgift och licensavgift har inte ändrats på, samma som året 
               innan. 
 
               8.2 Kommunalt och statligt stöd 
 
               Föreningen har fått kommunalt och statligt stöd precis som tidigare år. 
                
               8.3 Lotterier  
 
               Försäljning av sverigelotter, bingolottokalendrar och bingolotter gick bra. 
               8.4 Sponsring 
 
               Huvudsponsorer för LNIK har varit ICA Matkassen och Midhage. 
               Sponsorgruppen är i gång med att knyta nya avtal med fler sponsorer. 
  
               8.5 Kiosken 
 
               På grund av rådande pandemin har kioskförsäljningen varit mycket begränsad. 
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               Sammanfattningsvis vill vi i styrelsen tacka alla engagerade medlemmar som på olika sätt 
               bidragit till verksamheten under 2021. Alla insatser, stora som små, är betydelsefulla. 
 
               Vi ser fram emot ett 2022 med ännu mer engagemang och olika sorters framgångar för 
               LNIK!  
 
               Nygård februari 2022 
 
              Timo Stegemann, ordförande 
              Jerry Sjögren, ledamot 
              Johnny Sundling, sekreterare 
              Linn Wangerås kassör 
              Sofia Johansson, ledamot 
              Pia Brunberg, ledamot 
              Roger Berndtsson, ledamot 


